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Vážení spoluobčané, milí sousedé, čtenáři Libštátského zpravodaje, 
v čase prázdnin a dovolených Vás velice rád seznámím s některými novými informacemi.  

 

Myslím si, že to v Libštátě poslední týdny opravdu žilo. A jsem za to velice rád, je na co se koukat, kde si 
popovídat, kde se dobře najíst, a chci věřit tomu, že to bude ještě lepší.  

A tak zavzpomínejme na Okrskovou soutěž v požárním sportu, která se konala v Libštátě při příležitosti oslav 
135 let založení sboru dobrovolných hasičů, kde se našim mužům zadařilo, a soutěž vyhráli. Dětský den, aneb 
tatínkové a chlapi dětem č. II, který se opět po roce uskutečnil, byl skvělý. Také Libštátský pohár v požárním sportu, 
pořádaný v rámci Poháru Okresního sdružení hasičů v Semilech. Fotbal v koulích, super akce, která bude mít určitě 
pokračování. Zvěřinové hody na myslivně, jako vždy úžasné. 17. ročník fotbalového turnaje internacionálů O 
libštátský pohár. Stanová párty na kejdě podruhé, kdy se skvělá parta z Libštátu rozhodla stanovat o víkendu na 
koupališti. Fotografie z některých výše uvedených akcí jsou zveřejněny na internetových stránkách městyse Libštát. 
Pokud by je chtěl někdo z Vás doplnit, budu velice rád. 

Je třeba poděkovat všem, kteří tyto akce připravují, kteří se podílejí na organizaci, klobouk dolů, velice si Vás 
vážím a děkuji. No aby toho nebylo málo, tak nám v sobotu 20. srpna začne fotbal. Naši muži odehrají svůj první 
domácí zápas I. B třídy krajské soutěže od 14 hodin proti Plavům.  A také nám začne již. 14. ročník Libštátského 
pozdního léta 2016, jehož program je jako vždy nabitý. 

Máme se na co těšit. 
 
1 | Zpravodaj před 25 lety | rok 1991 
Velice rád bych se v každém zpravodaji ohlédl alespoň v krátkosti zpátky v čase a to přesně o 25 let. Myslím si, že to 
může být pro někoho z Vás zajímavé ohlédnutí do minulosti. Co se zrovna v tu dobu v Libštátě dělo, řešilo či konalo. 
A protože jsou prázdniny, tak si dovoluji do tohoto prázdninového dvojčísla vložit jako přílohu červencový a srpnový 
zpravodaj z roku 1991. Vaše ohlasy rozhodnou, zda-li budu v této myšlence pokračovat či ne. Nemám v úmyslu 
okopírovávat celá čísla, pokusil bych se vždy nalézt to zajímavé. I když pro každého může být zajímavé něco jiného. 
 
2 | Oprava střechy na kiosku  

Pan Havel z Kundratic položil v měsíci červnu novou krytinu na objektu kiosku na koupališti. 
 
3 | Nasvícení kostela sv. Jiří  

1. července bylo spuštěno nasvícení kostela sv. Jiří.  
 
4 | Víceúčelové hřiště za MZŠ 

Stavbu víceúčelového hřiště za objektem MZŠ začala firma Linhart spol., s.r.o. Brandýs nad Labem, 
realizovat 12. 7. 2016. Hřiště by mělo být předané do konce prázdnin. 

 
5 | Rekonstrukce místní komunikace v lokalitě na Kavkazsku 

V červnu byla dokončena firmou DS Logistic ,s.r.o., rekonstrukce místní komunikace v lokalitě na Kavkazsku. 
Jednalo se o pokládku nového povrchu vozovky | z asfaltového recyklátu | v celé šíři komunikace, v délce cca 750 m. 
Na této akci se finančně podílela i obec Bělá, a to rovnou polovinou. Je hezké si takto se sousední obcí vypomáhat. 
 
6 | Rekonstrukce místní komunikace v lokalitě na Račanech 

Dle informací realizační firmy by rekonstrukce místní komunikace v lokalitě na Račanech měla probíhat od 
22. srpna. Na této velice strmé komunikaci bude provedeno nové štěrkové podloží a finální povrch, tzv. penetrační 
makadam. 
 
7 | Rekonstrukce místní komunikace směrem na Svojek | ve Svojeckém háji 

Jak jste si mnozí všimli, tak jsme letos neprováděli opravy místních komunikací tzv. opravu výtluků 
asfaltovou emulzí, a to z prostého důvodů. Vždy se na jaře oprava provedla a za rok se prováděla na samých 
místech znovu. Rozhodli jsme se tedy vyzkoušet provedení opravy specializovanou firmou, která bude nést patřičné 
záruky za kvalitou opravené komunikace. Jako nejvíce poškozenou komunikaci, kterou necháme takto opravit, jsme 
vyhodnotili úsek ve Svojeckém háji. Tato oprava by měla proběhnout ve 33. týdnu. 
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8 | Jednání Zastupitelstva městyse Libštát č. 3/2016 | 22. června 2016 | se stručným komentářem 
Zastupitelé zamítli žádosti o koupi části pozemků pč. 603/3, 603/8 a 2226, jedná se o pozemky v části 

Větrova, viz. výřez z katastrální mapy. O případném prodeji pozemků lze uvažovat až po provedení plánovaných 
pozemkových úprav. 

 
 

V průběhu roku 2016 jsme v rámci mikroregionu Pojizeří požádali Liberecký kraj o dotaci „Úpravy školských 
zařízení a jejich zabezpečení – MR POJIZEŘÍ„. Naše účast v této dotaci MR POJIZEŘÍ se týká výměny 10 ks WC 
mís ve školce, zabezpečovacího kamerového systému ve škole, včetně vysunovací zábrany, bránící vjezdu ke škole. 
Dotaci jsme získali, a tak zastupitelé schválili vůči mikroregionu Pojizeří žádost o poskytnutí finančních prostředků 
z rozpočtu městyse Libštát na rok 2016 a smlouvu o poskytnutí dotace. Ve školce již výměna WC mís probíhá. 
Zabezpečovací kamerový systém ve škole bude také dokončen v průběhu prázdnin a vysunovací zábrana bránící 
vjezdu ke škole bude instalována, jakmile začne společnost ČEZ provádět na náměstí a Beraňáku výměnu vrchního 
vedení za podzemní, což by mělo být také v tomto roce. 
 
9 | Prodej posledních dvou stavebních pozemků ve vlastnictví městyse Libštát | lokalita na Vyšehradě |  
     pč. 1065/6 a p.č. 1061/2  

Pozemky pč. 1065/6 a pč. 1061/2v lokalitě na Vyšehradě jsou stále volné pro případné zájemce. 
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10 | Slavnostní vítání občánků | podzimní termín | sobota 22. října 2016  
Podzimní termín slavnostního vítání nových občánků plánujeme v sobotu 22. října 2016. Po narození 

děťátka, je v případě vašeho zájmu, nutné podat přihlášku. Tato je k dispozici na internetových stránkách městyse 
Libštát, nebo v kanceláři úřadu. 
 
11 | Bezbariérová rampa do budovy Úřadu městyse Libštát 

Dodavatel stavby opět oznámil nový termín nástupu na rekonstrukci rampy na začátek září.  
 
12 | Rampa se schodištěm u Kulturního domu v Libštátě 

Dotaci z Libereckého kraje ve výši 300 000,- Kč jsme obdrželi. Studie možné podoby této rampy včetně 
schodiště a typu zábradlí, kterou pro nás zpracovává Ing. Aleš Kožnar, se stále dolaďuje, aby nám to naše libštátské 
náměstí vypadalo zase trochu lépe. Pan Ing. Aleš Kožnar z Jilemnice, pro vaši informaci, navrhl fasádu na našem 
úřadě. 
 
13 | Termín krajských voleb 2016 
  Prezident republiky vyhlásil konání voleb do zastupitelstev krajů na 7. a 8. října 2016. 
Hlasování ve volbách do zastupitelstev krajů se uskuteční: 

-          v pátek 7. října 2016 v době od 14:00 hod. do 22:00 hod. 
-          v sobotu 8. října 2016 v době od 8:00 hod. do 14:00 hod. 

Máte zájem být členem volební komise? Budeme rádi, když nám pomůžete zajistit průběh voleb v našem volebním 
okrsku. Zájemci, přihlaste se do 31. 8. 2016, děkujeme. 
  Členové okrskové volební komise mají nárok na zvláštní odměnu za výkon funkce | člen 1 300 Kč | 
zapisovatel 1 500 Kč | předseda 1 600 Kč. 

V úctě Pavel Janata | starosta 

 
Ohlédnutí za posledním měsícem tohoto školního roku 

  

Červen začala 8. třída branným 
kurzem ve sportovním areálu Pecka. 
Procvičovali si v terénu práci s mapou a 
buzolou, trénovali střelbu ze vzduchovky 
i „komunikaci“ s vrstevníky jiných škol. 

Několik dětí 1. stupně využilo 1. 
6. nabídku výletu do Ortrandu, naší 
partnerské školy, spojenou s oslavami 
Dne dětí. 

Červen je vždy ve škole spojen 
s výlety, divadly, sportovními soutěžemi 
nebo výchovnými programy pro žáky. Ať 
už to byla účast našich sportovců na 
turnovském atletickém trojboji nebo na 
Olympijském dni, nemusíme se za jejich 
sportovní výsledky stydět.  

Kulturní vzdělávání našich dětí 
zase rozšiřuje mladoboleslavské divadlo, které se předvedlo velmi pěkným představením včelích medvídků, které 
mnohé děti znají z knížek. Pohádkové příběhy plné inteligentního humoru a písniček pánů Svěráka a Uhlíře se 
dětem moc líbilo. Ale i naši školní divadelníci pod vedením paní učitelky Švábové secvičili a sehráli zdařilý “kousek” 
s názvem „ Kdo vládne škole “. Strach? Legrace nebo Spravedlnost? 

A školní výlety? Ať už to byl výlet k prameni Labe do Krkonoš nebo na Hrubou Skálu, do Prahy či Liberce, 
vždy byly děti spokojeny, a to je nejdůležitější. I letos se několik tříd vydalo na dobrodružný výlet na koloběžkách a 
raftech z Malé Skály po Jizeře. Vodácké “ahoooooj” zná už většina dětí. 
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Každý rok naší školu opustí 
partička mladých lidí, deváťáků. Svá studia 
na naší škole zakončili prezentacemi  
svých tzv. absolventských prací, při 
posledním zvonění zamotali školu do 
policejní pásky „ zákaz vstupu“....Nám 
zbývá popřát jim na další cesty, ať se v 
životě neztratí, a poslat naději slovy 
básníka Jaroslava Seiferta: …,, Každého 
dne se něco začíná, něco překrásného se 
začíná…” 

Tak ať se Vám daří, milí deváťáci! 
A všem ostatním přejeme hezké 

prázdniny, užívejte slunečných dnů a v září 
s chutí do práce.                                                                                                                                         Šárka Svatá 

 
Poděkování 

Děkujeme panu starostovi a pracovníkům Úřadu městyse Libštát za ochotu a vstřícnost při zapůjčování sálu 
kulturního domu na naše divadelní představení.                  

Milena Švábová 

Třídění odpadu 
Vážení spoluobčané, 

po dohodě s naším panem starostou jsem jako dlouholetý pracovník v oblasti odpadového hospodářství 
provedl několik kontrol stanovišť nádob určených na vytříděné složky komunálního odpadu. Mohu konstatovat, že 
úroveň třídění v naší obci je na standardní úrovni v porovnání s ostatními obcemi. Je ale pořád co zlepšovat 
jak kvalitou vytříděného odpadu, tak s objemem. Jedná se hlavně o komoditu „plast“, papír a sklo jsou relativně v 
dobré kvalitě. Přesto musím opakovaně (psal o tom pan starosta již v minulém čísle) upozornit na pochybení jedinců, 
kteří si pletou modrý kontejner za černý. Konkrétně na stanovišti u mostu někdo neváhal hodit pytel s komunálním 
odpadem do kontejneru na papír. Z pohledu zástupce svozové firmy mi nejde hlavně o naše zvýšené náklady na 
třídění a následné náklady na odstranění těchto nevyužitelných odpadů na skládce. Jde mi o pracovníky, kteří musí 
tento odpad ručně na dopravníku třídit. Není příjemné přebírat komunální odpad (zbytky potravin apod.). Jsou i 
případy, kdy v kontejnerech na tříděný plast jsou infekční předměty jako injekční stříkačky a jehly. Proto Vás prosím, 
odkládejte do těchto speciálně označených nádob pouze komodity, které tam patří a nejsou znečištěné.  

Dále bych Vás chtěl informovat o doplňkové službě, kterou zajišťujeme v ostatních obcích a městech a o 
které jsme zatím pouze diskutovali na jednání zastupitelstva. Jedná se o doplňkový pytlový sběr některých 
vytříděných složek komunálního odpadu. Jde konkrétně o speciálně označené a barevně odlišené pytle na: plast 

(žlutý pytel), kovové obaly (šedý pytel), nápojový karton 
(růžový pytel). V případě zavedení této služby si občan 
dobrovolně vyzvedne podle svého uvážení pytle na 
konkrétní druh vytříděných složek. Po naplnění by se 
pytle předali pravděpodobně ve sběrném dvoru. To 
bychom v případě zavedení této služby v rámci 
zastupitelstva ještě detailně řešili.  

Důvodem tohoto záměru je hlavně zvýšení 
produkce vytříděných složek komunálního odpadu, která 
je doposud znatelně nižší oproti ostatním obcím. To se 
promítá i ve výši odměn od obalové společnosti EKO 
KOM, která je znatelně nižší s porovnáním jiných 
samospráv.  Dále Vám předkládáme leták: „co patří a 
nepatří do jednotlivých nádob“. 

Zdeněk Faistaver  
Komunální odpad v kontejneru na papír – stanoviště u mostu:   
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O pohár předsedy OMS JIČÍN – 2016 
V sobotu 14. května 2016 se konal na střelnici pod Zebínem další ze závodů ve střelbě ze vzduchovky a 

malorážky „ O pohár předsedy OMS JIČÍN 2016“. O tomto střeleckém klání jsme psali v minulém č. ZPRAVODAJE, 
ale technickou chybou vypadly výsledky dorostenců a juniorek. Za tuto chybu se omlouváme a výsledky nyní 
přinášíme dodatečně. 
Kategorie – dorostenci: 1. Aleš Pecka                            nástřel  385 bodů ze 400 možných 
                                             8. Lukáš Kvarda                                     353 bodů 
                                           12. Vojta Tomáš                                       309 bodů 
Kategorie – juniorky:         2. Anna Minarčíková                               326 bodů 

 

FOMEI CUP 2016 –  2. KOLO – střelnice PROVAZCE – PÍSEK, 2. července 2016 
Všichni naši závodníci vyrazili na závody již v pátek odpoledne 1. července do 170 km vzdáleného Písku. Byl 

to v podstatě rodinný výlet se stanem a polním vybavením. Střelnice je umístěna v krásném prostředí asi 5 km od 
Písku. Odpoledne jsme postavili stany a různě trénovali. Večer při táboráku připravovali organizačně strategii na 
ranní závody i přípravu na další 3. kolo na konci srpna v Kroměříži. Na tyto závody jsme vezli náhradní zbraně, 
vybavení, náhradní díly i technika. Tušili jsme velikou konkurenci hlavně v kategorii vzduchovka – děvčata a chlapci. 
To se také potvrdilo: ve vzduchovce soutěžilo 11 děvčat a 25 chlapců z celé republiky. V malorážce – kategorii 
dorostenci a dorostenky -19 střelců a v juniorech 13 střelců. Celou střeleckou soutěž doprovázel vzdělávací 
přírodovědný program ve znalostech přírody a přírodních jevů. Zde jsme také výrazně uspěli a 3 soutěžící si odnesli 
velmi pěkné ceny. 
Kategorie – vzduchovka – děvčata: 
2. Pechánková Karolina  nástřel   499 bodů  

 - po rozstřelu o 1. místo 
3. Tomášová Markéta                      399 bodů 
5. Farská Elena                               397 bodů 
7. Hansková Natálie                        296 bodů              
Kategorie – vzduchovka – chlapci: 
3. Daniel Jína               nástřel   500 bodů  

– po rozstřelu 4 chlapců 
5. Jan Pospíchal                             398 bodů 
6. Josef Košťál                                397 
7. Ondřej Kvarda                             396 

10. Martin Svatý                            391 
11. Adam Pospíchal                       389 
14. Adam Hansko                           367 
 
Malorážka – dorostenci 
3. Aleš Pecka                                  363 bodů 
6. Lukáš Kvarda                               349 
8. Vojta Tomáš                                315                 
 
Kategorie - malorážka – junioři a juniorky: 
3. Martin Jína        nástřel  371 bodů 
4. Jan Vedral                          364 bodů 

V juniorkách s velkým náskokem   v y h r á l a   Anna Minarčíková       373 bodů 

Všem závodníkům gratulujeme a děkujeme za vzornou reprezentaci nejen těmito výsledky, ale i svým 
chováním a vystupováním. Velké poděkování patří realizačnímu týmu i rodičovskému doprovodu. Na konci srpna 
jedeme na Kroměříž – 3. kolo FOMEI CUPU. 

                                                                                                                        Jindřich Horáček 
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Dobrý den, 
zdravím všechny občany z Libštátu a okolí. Jmenuji se Kuba, bydlím tu již 

7 let. Narodil jsem se se zdravotním postižením – svalovou dystrofií (ochabnutí 
svalstva), a proto jsem odkázaný na neustálou pomoc druhých.  

Rád bych vám představil svého nového pomocníka – asistenčního psa 
Renču, kterou jsem dostal od neziskové organizace Pomocné tlapky, o.p.s., ta mi 
bude se vším pomáhat. Je to labradorský retriever, jsou jí dva roky. Celou dobu 
byla cvičena k tomu, aby mi byla vždy k ruce a dělala to, co já sám nezvládnu.  

Renča nosí žlutou vestičku pro asistenční psy, podle toho ji vždy poznáte. 
Chodí se mnou úplně všude – do obchodů, do školy, k lékaři atd. Je velice hodná a 
přátelská, ale nesmí se hladit ani krmit, protože je to služební pes. Děkuji, že to 
respektujete. 

   Jakub Pecka 

 
 

Bydlím v DPS v Libštátě 
Jsem zde ubytován asi 13 let, stavba byla ještě čerstvá. Tehdy se stavělo boční křídlo. Proto po letitém 

pobytu v DPS Libštát bych chtěl prohlásit: Sedávám na balkoně zpravidla sám (hledím si jen svých zájmů, oproti 
jiným, kteří se musí ,,pudově družit“, často žvaníce překotně o druhých. Proto si v klidu sedím, obklopen krásnou 
zelení, která je všude, kam se podíváte.  

A blahořečím obci za její bohulibý čin. Z televize znám obce, kde za den ulicí mezi domy projede na tisíce 
aut!! Děkuji Libštátu za dožívání v této pohodě.  

J. Belda 
 

 

Společenská rubrika 
 
V měsíci srpnu slaví své životní jubileum:  

 
paní Miluška Šádková 

 
Jubilantce blahopřejeme a přejeme mnoho zdraví, štěstí, životní pohody a 
spokojenosti do dalších let. 
 

 
 

Farní sbor Českobratrské církve evangelické 
v Libštátě 
chce ve dnech 17. a 18. září 2016 s vděčností vzpomenout 230. 
výročí položení základního kamene reformovaného kostela.  
Základní kámen byl položen 19. července 1786.  Stavba se nesla 
v duchu chvály Hospodina, o čemž svědčí výběr textu pro kázání 
v den jejího započetí. Byl to text z knihy Ezdrášovy 3,10 – 11: 
 
„A když zakládali grunty stavitelé chrámu Hospodinova, postavili 
kněží zobláčené s trubami, a Levíty, syny Azafovy s cymbály, aby 
chválili Hospodina vedlé nařízení Davida krále Izraelského. I 
prozpěvovali jedni po druhých, chválíce a oslavujíce Hospodina, 
nebo dobrý jest, a že na věky trvá milosrdenství jeho nad Izraelem. 
Všecken také lid prokřikoval hlasem velikým, chválíce Hospodina, 
proto že založen byl dům Hospodinův.“ 
(Poznámka redakce:  Ezdráš - židovský kněz a úředník spjatý s obnovou jeruzalémského chrámu; 
obláčený - staročeský výraz pro  oblečený; levité - pomocní kněží; slovo cimbál se psávalo s  ,,y ".) 
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Předběžný program:  
Sobota 17. září v 17 h. – J. S. Bach: Jesus soll mein erstes Wort (Ježíš budiž mé první slovo) – sopránové árie a 
instrumentální skladby, účinkují: Irena Troupová  - soprán, Jan Siřínek – housle, Lukáš Vendl – cembalo 
Neděle 18. září v 8,30 h. – bohoslužby, káže synodní senior Mgr. Daniel Ženatý 
Po bohoslužbách občerstvení, návštěva luterského kostela na Hořením konci a kostela na Spálově s krátkým slovem 
o historii a s hudebními vstupy, společný oběd v Libštátě v prostorách nově zrekonstruované fary 
14,30 – 15,30 přednáška ThDr. Ondřeje Macka nazvaná Evangelická zbožnost a její toleranční kořeny, rozhovor, 
závěr.  
Posezení s občerstvením a sdílení  

Srdečně Vás zveme k této slavnosti! 
(z organizačních důvodů uvítáme, když nám oznámíte přibližný počet účastníků z vašich sborů) 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Redakce žádá dopisovatele o průběžné a včasné  dodávání příspěvků!  
Příspěvky odevzdávejte na OÚ Libštát nebo zasílejte na email: info@libstat.eu 
Uzávěrka příštího čísla bude ve středu 31. 8. 2016.  
Vydavatel:  OBEC LIBŠTÁT   ev.č. MKČR E 14458   
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